
 

 

 

 

 

commissie bevolking & burgerlijke stand, samenleving, dierenwelzijn, integratie & gelijke kansen, 

burgerparticipatie, wijkwerking/gemeenschapsvorming, toezicht OCMW, administratieve 

vereenvoudiging, onderwijs, duurzame ontwikkeling, sociale zaken, kinderopvang, communicatie & 

PR-informatie 

 

verslag van 29 maart 2017  

verslaggever Gijsbrecht Huts en Chris François  

voorzitter Gijsbrecht Huts  

agenda Agenda gemeenteraad   

aanwezig Schepen Tombeur, Schepen en OCMW-voorzitter Delvaux, Jan Debroeck, Wouter Lissens, Gijsbrecht 

Huts, Danny Puyneers, Jean Defau, Martine Rens, Bert Valkeniers, Johny van Stiphout, Sonia 

Oliviers, Jos Hermans, Hans Vandermolen, Karin Struyf  Chris Francois,   

 

 

Voorzitter opent vergadering 20u05.   

1. Goedkeuring vorig verslag  

Verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 

2. Agenda gemeenteraad  

Er staan geen punten op de agenda van de gemeenteraad.  

3. Varia  

Schepen Tombeur wenst twee STAVAZA toe te lichten.   

4. Buddy-project  

Project rond integratie. Men wil voor de grote vakantie van start gaan. Link tussen vrijwilligers en 

anderstalige nieuwkomers.   

Puyneers: Is er bepaalde controle op de buddy's?    

Schepen Tombeur: Er waren heel wat mensen die zich vrijwillig aanmeldden.  Ze hebben een bewijs nodig 

van goed gedrag en zeden.   

5. Verbouwen stadhuis vernieuwing  

Op dit moment legt men de laatste hand aan de plannen. Raadslid Defau vraagt naar de prijs voor de 

consulting. Volgens schepen Tombeur zit men nog steeds binnen budget.   

  

Momenteel wordt alvast de benedenverdieping aangepakt, om de dienstverlening (digitalisering) en de 

leefbaarheid voor het personeel te verbeteren.  

Gemeenteraadslid Jean Defau heeft zijn bedenkingen bij de duurzaamheid van de voorlopige 

aanpassingen. Hij noemt het dagjespolitiek, geen termijnpolitiek, 'net als gebeurt bij het Suikermuseum'. 

Schepen Tombeur beaamt dat de voorlopige maatregelen niet duurzaam zijn, maar zegt dat ze nodig 

waren op korte termijn. Nietsdoen en afwachten was geen optie.  

Er wordt geopperd dat er veel momenten zijn (maandag en vrijdag) dat er op het stadhuis weinig mensen 

kunnen bereikt worden en dat je lang op een connectie wacht. Schepen Tombeur antwoordt dat sinds mid. 

 

V E R S L A G 



 

Februari iemand van IT een analyse maakt van het telefonienetwerk. Dat laat immers bepaalde 

verbeteringen niet toe. Uit het onderzoek van Kenny zal een prioriteitenlijst gepuurd worden. Blijkbaar is de 

server het eerste belangrijke pijnpunt.   

  

Gemeenteraadslid Defau stelt dat het 'probleem gecompliceerder is dan dat'.  

Gemeenteraadsleden Vandermolen en Defau zeggen dat er ook iets moet gedaan worden aan de 

werkverdeling. 

6. Vervanging directeur RVT Keienhof  

Gemeenteraadslid Defau vraagt naar de procedure ter vervanging van de directeur van RVT Keienhof.  

Dit gebeurt via een assessment i.s.m. Jobpunt Vlaanderen.  

Raadslid François vraagt naar het verloop der werken aan de assistentiewoningen in de Groenhofstraat. 

Volgens OCMW-voorzitter verloopt alles naar plan. 

7. Communicatie 

 

Er wordt gemeld dat de communicatie rond het aanleggen van de klinkers in de Houtemstraat niet foutloos 

was en voor verwarring zorgde. 


